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استاندار  البرز:
به دنبال شعار

نیستیم!

انتقاد تند علیخانی از روند اجرایی
»طرح جدید ترافیک تهران«

با لج بازی 
کاری پیش نمی رود!

مدیرکل سازمان بنادر کشور اعلام کرد

رونمایی از عامل حادثه سانچی

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود

ورود سالانه حدود۲۵۰ زن
 با جرایم غیرعمد به زندان ها    
معاون برنامه ریزی و هماهنگی معاونت امور زنان و خانواده 
رئیس جمهور با اشاره به جمع آوری نزدیک به ۸۲۰ میلیون 
تومان در پویش ارمغان ۲، از آزادی ۱۳ زن زندانی جرائم 

غیرعمد خبر داد.
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رئیس کل بانک مرکزی:

اشراف به بازار ارز
در حال وقوع است
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زارع خواستار شد

لزوم توجه شهرداری کرج
به محله سرحدآباد
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جراحی کودک معلول آزار 
دیده در کرج
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علی دایی:

ایران تا 80 درصد 
شانس قهرمانی

در آسیا دارد
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خبر

ولی الله سیف  رییس کل بانک مرکزی گفت: 
خوشبختانه با فعالیت سامانه ›نیما‹، اشراف 

همه جانبه بر بازار ارز در حال وقوع است.
از روابط  به گزارش دنیای هوادار، به نقل 
عمومی بانک مرکزی، جلسه هم اندیشی 
بانک مرکزی و مدیران عامل  رییس کل 
حضور  با  اعتباری  موسسات  و  ها  بانک 
نمایندگان صرافی ها با محوریت سامانه نیما 

عصر شنبه در بانک مرکزی برگزار شد.
در این جلسه، سیف با بیان اینکه سامانه 
شاهد  فعالیت،  شروع  ابتدای  در  نیما 
استقبال خوبی از جانب بازیگران بازار ارز 
است، گفت: بانک ها و صرافی ها به عنوان 
بازیگران اصلی این سامانه باید به جایگاه 
خود اشراف داشته باشند و با توجه به نقش 
موثر خود به ایفای فعالیت بپردازند و زمینه 
تقویت این سامانه را به عنوان ابزاری برای 

ثبات بازار ارز فراهم کنند.
به  دهه گذشته  در چهار  کرد:  اظهار  وی 
دلیل عدم اشراف کامل در بازار ارز شاهد 
نوسانات و تلاطماتی در بازار ارز بودیم که 
خوشبختانه با فعالیت سامانه نیما اشراف 

همه جانبه بر بازار ارز در حال وقوع است.
رییس کل بانک مرکزی با اشاره به اینکه 
باید احتمالات و نواقص این سامانه مورد 
نقد و بررسی قرار گیرد تا با قدرت بیشتری 
به فعالیت بپردازد، تصریح کرد: سامانه نیما 
را  تواند عملکرد خود  در طول زمان می 
نشان دهد و بانک مرکزی از هرگونه نقد 
و پیشنهاد در این زمینه با هدف ارتقای 

عملکرد سامانه نیما استقبال می کند.
سیف با تاکید برلزوم انگیزه کامل از جانب 
بانک ها و صرافی ها برای حضور و فعالیت 
در سامانه نیما خاطرنشان کرد: خوشبختانه 

در این مدت بانک ها فعالیت مناسبی در 
سامانه نیما داشته اند و انتظار می رود همسو 
با آنها، صرافی ها نیز با تحرک بیشتری در 

این طرح به فعالیت بپردازند.
رییس شورای پول و اعتبار با تاکید بر اینکه 
ابهامات و انتقادات بانک ها و صرافی ها در 
کمیته های کارشناسی بانک مرکزی مورد 
بررسی قرار می گیرد عنوان کرد: از بانک ها 
و صرافی ها انتظار می رود با طرح سوالات 
و ابهامات در جهت تقویت این سامانه گام بر 
دارند و بانک مرکزی نیز با استقبال از نظرات 
نواقص  رفع  به  کارشناسی،  توان  تمام  با 

اهتمام می ورزد.
عامل  مدیران  جلسه  این  در  همچنین 
بانک ها و موسسات اعتباری و نمایندگان 
صرافی ها به طرح سوالات، ابهامات و ارایه 
پیشنهادها در زمینه سامانه نیما پرداختند.

)سامانه  ارزی  معاملات  یکپارچه ی  نظام 
ایجاد  ارز،  تامین  تسهیل  هدف  با  نیما( 
فضای امن برای خریداران و فروشندگان 
صرافان  رقابت  فضای  ایجاد  امکان  و  ارز 
اوایل  در  متقاضیان  ارز  تامین  برای 
بانک  توسط  جاری  سال  ماه  اردیبهشت 

مرکزی راه اندازی شد.

مدیرکل کل پست استان البرز از فعال بودن 
در  روستایی  و  شهری  پست  صندوق   281
استان البرز خبر داد و گفت: اگرچه شبکه های 
اجتماعی ارسال نامه را به شدت کاهش داده 
است اما ظهور تجارت الکترونیک پست را در 

جایگاه مهمترین عامل تکمیل فرآیند انتقال 
خریدهای الکترونیکی قرار داده است.

آیا  اینکه  به  پاسخ  در  فرزین  محمود 
البرز  در سطح  پست همچنان  صندوق های 
صنادیق  گفت:  خیر  یا  هستند  فعال  هنوز 
پستی معابر از دیرباز بعنوان یکی از واحدهاي 
قبول پستی بوده که شهروندان جهت ارسال 
مرسولات عادي خود با الصاق تمبرهاي پستی 
به میزان هزینه ارسال، نامه های خود به مقصد 

منتخب از آن بهره برده اند.
فرزین افزود: این صندوق ها در دو دهه اخیر 
نیز بعنوان یکی از ابزارهاي ارائه خدمت پستی 
» پست یافته « بوده که شهروندان در زمان 
پیدا کردن مدارک شناسایی و یا اسناد معتبر و 
قانونی مربوط به سایرین، این مدارک را جهت 
تعیین تکلیف به داخل صنادیق پستی معابر 
می اندازند که متعاقبا این مدارک پس از انجام 
فرآیندهای تجزیه در مسیرهای مربوط جهت 

رسیدن به دست صاحبان قرار می گیرد.

پستی  صندوق های  تعداد  خصوص  در  وی 
استان خاطرنشان کرد: در سطح استان البرز 
هم اکنون تعداد 170 صندوق پستی شهری 
و 111 صندوق پستی روستایی فعال بوده و 

فرآیند قبول نامه های عادی را بر عهده دارد.
  مدیرکل پست استان البرز افزود: با توجه به 
افزایش حجم مرسولات پستی در سال هاي 
اخیر 150 نفر نامه رسان در سطح شهرستان 
فرآیند  استان،  شهرستان هاي  سایر  و  کرج 
خطیر توزیع مرسولات پستی را بر عهده دارند.
  فرزین در ادامه به تحولات مربوط به توسعه 
فناوری اطلاعات و تاثیر آن بر فعالیت پست 
اشاره و اعلام کرد: رشد سریع فناوري اطلاعات 
تعاملات  روش  و  در شکل  بسیاري  تاثیرات 
اجتماعی شهروندان و توسعه دیجیتالی کشور 
داشته که برخی از نتایج توسعه این فناوری 
پدید آمدن شبکه های اجتماعی و تغییر رفتار 
شهروندان در نوع برقراری ارتباطات بوده است.
وسیع  امکانات  از  استفاده  کرد:  اضافه  وی 

شبکه هاي اجتماعی و پیام رسان جایگزین ارسال 
نامه و حتی پیامک که عمر آن به بیست سال 
هم نمی رسد، ارسال نامه را بشدت کاهش داده 
ولی با ظهور پدیده تجارت الکترونیک و خرید 
و فروش الکترونیک، پست همچنان مهمترین 
الکترونیکی و  فرآیند خرید  عامل در تکمیل 

انتقال اقلام خریداری شده به شمار می رود.
مدیرکل پست البرز در پایان از رویکرد جدید 
پست برای ارائه خدمات فیزیکی، الکترونیکی 
تک بعدی  سنتی  خدمات  جای  به  مالی  و 
گفت و خاطرنشان کرد: این خدمات شرکت 
ملی پست جمهوري اسلامی ایران با تصویب 
اساسنامه جدید خود گستره وسیعی از خدمات 
الکترونیک و با ارزش افزوده را با هدف کاهش 
سفرهاي درون شهري و به تبع آن کاهش 
ترافیک ، کاهش آلودگی هاي زیست محیطی ، 
کاهش مصرف سوخت و از همه مهمتر صرفه 
جویی در زمان شهروندان طراحی و در حال 

ارائه دارد./ ایسنا

معاون استاندار البرز و فرماندار ویژه کرج گفت که 
طرح اصلاح تقسیمات کشوری شهر کمالشهر در 

این شهرستان به وزارت کشور ارجاع شده است.
به گزارش دنیای هوادار، سیروس شفقی در نشست 
شورای اداری کمالشهر کرج، افزود: این طرح تهیه 

شده و فرآیند قانونی پیگیری آن به خوبی پیش 
می رود.

وی ادامه داد: در بحث سرانه های خدماتی و شهری 
همراه با استقرار ادارات در برخی از مناطق و شهرهای 

کرج پیگیری های لازم در حال انجام است.

کمالشهر  آب شرب  مشکل  به  اشاره  با  شفقی 
داشت:  اظهار  مخرن،  دو  احداث  بینی  پیش  و 
و  کمالشهر  در  هلجرد  روستایی  راه  آسفالت 
آب  انتقال  ازخط  شهر  این  بهرمندی  پیگیری 

طالقان نیز در حال انجام است

طرح اصلاح تقسیمات کشوری کمال شهر کرج به وزارت کشور ارجاع شد

رییس کل بانک مرکزی:
اشراف به بازار ارز در حال وقوع است

خبری  نشستی  در  پسندیده،  نادر 
جزئیات  خبرنگاران،  جمع  در 
را  سانچی  سانحه  نهایی  گزارش 

تشریح کرد.
گزارش  این  در  اینکه  بیان  با  وی 
عدم  را  سانحه  اصلی  علت  چینی ها 
خروج کشتی سانچی از مسیر کشتی 
گفت:  کرده اند،  عنوان  کریستال 
چینی ها همچنین معتقدند دیده بان 
اعلام  سوم  افسر  به  را  خطر  سانچی 
کرده ولی وی کاری انجام نداده بود. 
از نظر چینی ها افسر ناوبر سانچی در 
اتاق فرماندهی درباره موضوعات متفرقه 

صحبت کرده است.
سازمان  دریایی  امور  کل  مدیر 

طبق  کرد:  تاکید  دریانوردی  و  بنادر 
بررسی های تیم بررسی کننده ایرانی، 
مسیر  تغییر  بنگلادشی،  و  پانامایی 
کشتی کریستال به سمت راست که 
15 دقیقه قبل از سانحه آغاز شده بود 
سبب وقوع این تصادم شد. همچنین از 
نظر ما افسران و دیده بان های کشتی 
کریستال تا زمان تصادم از سانحه مطلع 
نشده بودند. همچنین افسر و دیده بان 
کریستال، نور هشدار دیده بان سانچی 
که به صورت 5 فلاش کوتاه بر اساس 
قوانین جهانی دریانوردی ارسال شده 
متوجه  معنی هشدار می دهد،  و  بود 

نشده بودند.
وی خاطرنشان کرد: در این جلسات 

گواهی نامه ها، نقشه ها، گزارشات فنی، 
گراف های ثبت مسیر کشتی ها، جعبه 
سیاه های )DVR( سانچی و کریستال 
نیز به همراه گزارش سفر، شیوه نامه و 

بارنامه ها بررسی شد.
بر این اساس کشتی CFکریستال در 
بندر  به سمت  پاناما  از  آذر ۹۶   2۴
دوت کادان حرکت کرد که حامل ۶۴ 
هزار تن دانه سویا بوده و قرار بود بر 
اساس محاسبات 20 دی ماه ۹۶ به 
مقصد برسد. از سوی دیگر سانچی 
نیز 25 آذر از بندر عسلویه ایران با 
111 هزار تن میعانات گازی به سمت 
کره جنوبی حرکت می کند. میعانات 
گازی محموله ای است به شدت آتش 

پذیر که در هنگام اشتعال مواد سمی 
آلایندگی  ولی  می شود  آن صادر  از 
آن در دریا از نفت کمتر است. قرار 
بود سانچی 18 دی ماه ۹۶ به مقصد 

برسد.
وی افزود: کشتی سانچی در زمانی که 
تمام مخازن آن پر باشد، 15 متر در 
آب فرو رفته که به اندازه یک ساختمان 
5 طبقه است. منطقه وقوع سانحه نیز 
در 250 کیلومتری بندر شانگ های در 
کشتی  همچنین  بود.  چین  آب های 
کریستال از قسمت سینه کشتی هم 
در بخشی که بالای آب بوده و هم در 
بخشی که پایین آب بوده با سانچی 

برخورد داشته است.

کارگران زیادی هر روز صبح خود را از 
بیم حوادثی مانند »ریزش ساختمان«، 
»مسمومیت«، »آتش سوزی«، »سقوط 
از ارتفاع«، »خفگی« و ... شروع می کنند.
به گزارش دنیای هوادار، »تجارت نیوز« 
در ادامه نوشت: براساس آمار سازمان  
میلیاردها  بین  در  کار،  بین المللی 
کارگری که هر روز در سراسر جهان 
از  نفر   ۶۳00 می روند،  کار  محل  به 
خانه  به  غروب  برای  هیچ گاه  آنان 
ناشی  حوادث  قربانی  و  برنمی گردند 
از محیط کار می شوند. همچنین این 
آمارها نشان می دهد که سالانه حدود 
2 میلیون نفر از کارگران جهان قربانی 

حوادث ناشی از محیط کار می شوند.

به  مختص  تنها  کار  از  ناشی  حوادث 
در  کار  واسطه  به  برخی  نیست.  ایران 
محیط های شیمیایی، بعد از چند سال به 
انواع بیماری های خطرناک مانند سرطان 
مبتلا می شوند. برای آنان که در بخش 
ساختمان مشغول به فعالیت هستند به 
مراتب حوادث ناگوارتری مانند سقوط از 

ارتفاع و ریزش مصالح رخ می دهد.
گویا کارگران باید بپذیرند که در طول 
زمان کار به احتمال زیاد حداقل یک بار 
در معرض چنین حوادثی قرار می گیرند. 
به  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزارت 
تازگی در بخشی از گزارش خود تحت 
عنوان »ویژه نامه روز جهانی کارگر« به 
موضوع حوادث ناشی از محیط کار در 

ایران پرداخته است.
ما  به  آمارها  مذکور،  گزارش  براساس 
از  می گویند هم میزان حوادث ناشی 
محیط کار و هم تعداد حادثه دیدگان 
ناشی از حوادث در سال 1۳۹۶ نسبت 
به سال های گذشته رشد قابل  توجهی 
داشته است. این گزارش تایید می کند 
که تعداد موارد منجر به فوت از 81۴ 
نفر در سال 1۳۹5، به 8۴۳ نفر در سال 

1۳۹۶ رسیده است.
چندان  آمار  این  اول  نگاه  در  شاید 
چشمگیر نباشد اما هنگامی که این نکته 
را در نظر می گیریم که فوت 8۴۳ نفر، 
افراد و خانواده های زیادی را در معرض 
آسیب قرار می دهد، وضعیت به گونه 

دیگری خواهد بود؛ چرا که جان باختگان 
جزء  معمولا  کار  محیط  از  ناشی 

سرپرستان خانوار محسوب می شوند.
با این حال، علاوه بر 8۴۳ نفر کارگر ایرانی 
که در سال ۹۶ با مرگ دست و پنجه نرم 
کرده اند، تعداد زیاد دیگری از افراد نیز 
دچار شکستگی، قطع عضو، سوختگی، 

جراحت و ... شده اند.
براساس گزارش مذکور از جمله عواملی 
که بیشترین نقش را در سال ۹۶ در 
بروز حواث محیط کار داشته اند می توان 
به ترتیب به »سقوط کردن و لغزیدن«، 
و  اشیاء  بین  یا  داخل  کردن  »گیر 
ماشین«، »برخورد با اشیاء و تجهیزات« 

و »سقوط اشیاء« اشاره کرد.

مدیرکل سازمان بنادر کشور اعلام کرد

رونمایی از عامل حادثه سانچی
براساس آمار سازمان  بین المللی کار:

روزی ۲ کارگر ایرانی به خانه برنمی گردند!

جعبه های زردی که هنوز زنده اند
پست، عاملی برای کاهش آلودگی هوا

نماینده مردم قزوین، البرز و آییک در مجلس شورای 
استان  تولیدی  واحدهای  وضعیت  گفت:  اسلامی 
آن ها  مشکلات  باید  و  است  نگران کننده  قزوین 

بررسی و حل شود.
 15( شنبه  ظهر  که  نشستی  در  محمدی  داوود 
اردیبهشت( برگزار شد، تصریح کرد: وضع محیط 
کسب وکار و سیر نزولی ایجاب می کند که برای احیا 

و ادامه کار واحدهای تولیدی قدم برداریم.
وی افزود: در حال حاضر وضعیت واحدهای تولیدی 
به  و کمک  باید جهت گیری ها  است  نگران کننده 
صنایع به گونه ای باشد که واحدهای صنعتی را سرپا 

نگه داریم.
مجلس  در  آبیک  و  البرز  قزوین،  مردم  نماینده 
اظهار کرد: قزوین استانی صنعتی است و مشکلات 
استان  کل  در  تلاطم  باعث  صنعتی  واحدهای 

می شود.
وی تأکید کرد: واحدهای تولیدی باید دسته بندی 
و باید آن دسته از واحدهایی که دارای سو مدیریت 

با  که  واحدهایی  همچنین  شوند  بررسی  هستند 
تزریق بودجه احیا نمی شوند نیز باید کنار گذاشته 

شوند.
محمدی یادآور شد: واحدهایی که مشکلاتی از قبیل 
بازار فروش، سرمایه در گردش، توسعه و نقدینگی 
دارند نیز باید شناسایی و از طریق سرمایه و کمک 

بانک ها مشکلاتشان رفع شود.

نماینده مردم البرز، قزوین و آبیک:

وضعیت واحدهای تولیدی نگران کننده است

استان  انتظامی  فرمانده  محمودی  مهدی  سردار 
اظهار کرد: مأموران گشت کلانتری 11 مدرس حین 
گشت زنی به یک دستگاه پراید که سرنشینان آن در 
حال دستکاری پلاک خودرو بودند مشکوک شده 

و بررسی موضوع را در دستور کار خود قرار دادند.
و سرنیشنان خودرو  راننده  اینکه  به  اشاره  با  وی 
به محض مشاهده مأموران سریعاً از محل گریختند، 
از تعقیب و گریزی خودرو را  افزود: مأموران پس 
پراید  از خودرو  بازرسی  در  کردند؛  رها  بلاصاحب 
منازل  در سرقت  مورداستفاده  اقلام  زیادی  تعداد 

مانند دیلم، انواع کلید و دستکش کشف شد.
این مقام ارشد انتظامی ادامه داد: با توقیف خودرو و 
ارجاع پرونده به پلیس آگاهی استان، بررسی موضوع 
به صورت ویژه در دستور کار کارآگاهان پلیس آگاهی 

قرار گرفت.
فرمانده انتظامی استان قزوین بابیان اینکه با استعلام 
خودرو  وضعیت  خصوص  در  اجرائیات  سامانه  از 
مشخص شد پلاک خودرو سرقتی است، تصریح کرد: 
کارآگاهان با انجام تحقیقات و اقدامات و مراقبت های 

اطلاعاتی موفق به شناسایی هویت سارقان و محل 
اختفای آنان در شهر فردیس استان البرز شده و در 
یک اقدام غافلگیرانه موفق به دستگیری سردسته 

باند و 2 سارق دیگر شدند.
اموال  سارقان  منزل  از  بازرسی  در  داد:  ادامه  وی 
مسروقه بسیاری از قبیل لوازم صوتی و تصویری، 
سوییچ های متعدد خودرو، گوشی تلفن همراه )ساده، 
لمسی(، لپ تاپ، تب لت، دوربین عکاسی و دوربین 
شکاری کشف و متهمان به همراه اقلام سرقتی به 

پلیس آگاهی استان منتقل شدند.
فنی  بازجویی  در  متهمان  کرد:  اعلام  محمودی 
مأموران به 70 فقره سرقت منزل در قزوین، استان 
البرز و تهران با همدستی 2 سارق و ۳ مالخر دیگر 

اعتراف کردند.
محمودی در پایان با اشاره به اینکه 2 تن از این 
سارقان دارای سابقه سرقت مسلحانه و تحت تعقیب 
پلیس بوده اند تصریح کرد: 8 متهم با تشکیل پرونده 
و معرفی به مراجع قضائی با صدور قرار مناسب قانونی 

روانه زندان شدند.

فرمانده انتظامی استان البرز خبر داد:

انهدام باند سارقان منزل در قزوین با 70 فقره سرقت

استان  مدیرعامل سازمان جمعیت هلال احمر 
قزوین گفت: در طرح نوروزی امسال 72 هزار 
گرفته  هلال احمر  جمعیت  با  تماس   105 و 
شد که از این تعداد تنها 1۶۴ تماس منجر به 

عملیات شد.
جمعیت  سازمان  مدیرعامل  آصفی،  حسن 
هلال احمر استان در نشست مطبوعاتی با اصحاب 
رسانه اظهار کرد: هر بحرانی که در جامعه اتفاق 
می افتد برای ما درسی است که باید از آن استفاده 

و برای آن ها چاره اندیشی کنیم.
در  خانوار  هزار  در سال گذشته ۴  افزود:  وی 
پیش بینی  که  آموزش دیده اند  خادم  طرح 
هزار  به 1۴  جاری  سال  در  رقم  این  می شود 

خانوار برسد.
استان  هلال احمر  جمعیت  سازمان  مدیرعامل 
خاطرنشان کرد: با توجه به اقدامات صورت گرفته 
کاهش  تلفات  تصادفات،  افزایش  باوجود  امسال 
در  فرهنگ سازی  می دهد  نشان  این  و  پیداکرد 
این حوزه تا حدی به خوبی صورت گرفته است که 

البته تلاش بیشتری نیاز است.
آصفی اضافه کرد: تماس های غیرواقعی با جمعیت 
می رود  شمار  به  فرهنگی  آفت  یک  هلال احمر 
شود  فرهنگ سازی  زمینه  این  در  باید  بنابراین 
چراکه برخی نیز به علت نا آگاهی اقدام به تماس با 

هلال احمر می کنند.
وی تأکید کرد: در امداد نوروزی، ۳00 راننده به 
دلیل خستگی و خواب آلودگی اسکان و ۳0 نفر نیز 

اسکان اضطراری داده شده شدند.
مدیرعامل سازمان جمعیت هلال احمر استان ادامه 
داد: طرح سوگ مهرآور یکی از طرح هایی است که 
از سال گذشته کلید خورد و به موجب این طرح 
خانواده های داغدار می توانند به جای هزینه گل و 
بنر در مراسم های ختم اقدام به کمک های مالی 

کنند.
وی توضیح داد: در حوزه درمان نیز به دنبال 
آن هستیم تا مرکز توان بخشی نیز افتتاح شود 
چراکه مرکز توان بخشی در سطح استان وجود 

ندارد./ ایسنا

باز شدن پای مزاحمت های تلفنی به هلال احمر؛

تماس های واقعی در طرح نوروزی به یک درصد هم نرسید

محمدعلی نجفی در جلسه شورای گفتگوی 
شنبه  صبح  که  خصوصی  بخش  و  دولت 
برگزار  استانداری  دولت  شهدای  سالن  در 
شد با بیان اینکه جای خرسندی دارد که 
حضور بخش خصوصی در این جلسه بسیار 
چشمگیر است افزود: به طور قطع این حضور 

تاثیرگذار خواهد بود.

تلاطم در بازار ارز منشا روانی دارد
در  موجود  های  چالش  به  اشاره  با  وی 
همه  داد:  ادامه  کشور  در  ارز  خصوص 
کشور  ارزی  درآمدهای  دارند  آگاهی 

مناسب است.
نجفی گفت: بسیاری از تلاطم های موجود 
در بازار ارز منشا روانی دارد که باید در نظر 
داشت پشت این موضوعات و ناآرامی ها اتاق 

فکری از سوی معاندان وجود دارد.
وی افزود: تمام بخش های دولتی و خصوصی 
متاثر هستند، می  ارز  استان که در بحث 
از  توانند پیشنهاد خود را برای برون رفت 
موانع احتمالی مطرح کنند تا به دولت انتقال 

داده شود.

واردات کالاهای مشابه خارجی، صنعت 
نساجی را با چالش مواجه کرد

استان  در  نساجی  وضعیت  البرز  استاندار 
را مورد اشاره قرار داد و اضافه کرد: به طور 
عمده با مشکل مواجه شدیم و فضای واردات 
کالاهای خارجی در روند مصرف تغییر ایجاد 

کرده است.

دولت با جدیت درصدد احیا و تقویت 

صنعت نساجی کشور است 
و  به شعار سال  توجه  با  اکنون  وی گفت: 
چشم انداز دولت، فرصتی فراهم شده تا در 
وارد عمل  قدرت  با  دوباره  نساجی  صنعت 
شویم و برندهای معروف و باکیفیت کار خود 

را آغاز کنند.

احیای  در  خصوصی  بخش  حضور 
نساجی استان منسجم و برنامه محور 

باشد
حضور  و  تخصصی  جلسات  افزود:  نجفی 
فعال تشکل های تعاونی در خصوص احیا و 
تقویت صنعت نساجی باید شکل منسجم و 

قدرتمندی بگیرد.
وی با تاکید بر ضرورت پویایی بیشتر تشکل 
های خصوصی و تعاونی ها خاطرنشان کرد: 
گاهی بانک ها در سخت گیری برای ارائه 
تسهیلات محق هستند چراکه بازپرداخت 
نداشته اند ولی همچنان حامی تولیدکنندگان 

در این بخش هستیم.
استاندار البرز با بیان اینکه اکنون دولت به جد 
برای احیا و تقویت صنعت نساجی کشور وارد 
عمل شده، گفت: بیمه در این راستا با فراغ 
بال می تواند همراهی لازم را داشته باشد 

چراکه بستر تعامل و همراهی، مهیا است.

اشتغال  ایجاد  بستر  نساجی  صنعت 
پایدار است

وی افزود: صنایع نساجی ظرفیت اشتغالزایی 
فراوانی دارد، از این رو باید برنامه های مربوطه 

در این بخش ارائه و عملیاتی شود.
نجفی ادامه داد: برای ایجاد شهرک نساجی 

در البرز با جدیت وارد عمل شدیم و با تعامل 
و هم افزایی درصدد تحقق اهداف این بخش 

خواهیم بود.

های  اندیشه  از  برداری  بهره  ضرورت 
اقتصادی  برای رشد  داخلی و خارجی 

استان
وی با اشاره به بحران آب و ورود تاثیرگذار 
بخش خصوصی در این امر گفت: در جلسات 
شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی باید 
همه اندیشه های بخش خصوصی در استان و 
خارج کشور بعنوان یک فرصت مورد بررسی 

قرار گیرد.

بدنبال شعار نیستیم، خروجی جلسات 
استان باید برای مردم ملموس باشد

افزایش  بدنبال  افزود:  البرز  استاندار 
راستا  این  و در  استان هستیم  درآمدهای 
شعار و وعده چاره کار نیست بلکه باید تاثیر 
مردم  برای  عمل  در  مصوبات،  و  جلسات 

ملموس باشد.
بافت های فرسوده که  اضافه کرد: در  وی 
یکی از دغدغه های بزرگ استان محسوب 
می شود در البرز فرصتی از سوی دولت ایجاد 
شده که ضرورت دارد بخش خصوصی وارد 

عمل شود.
تناسب  عدم  به  اشاره  با  البرز  استاندار 
امکانات با رشد جمعیت در استان گفت: 
در این بخش اتاق بازرگانی با استفاده از 
در  باید  خصوصی  بخش  های  ظرفیت 
جهت ارتقا و تقویت زیرساخت های استان 

گام بردارد.

به دنبال شعار نیستیم!

استاندار  البرز: خروجی 
جلسات استان باید برای 

مردم ملموس باشد
استاندار البرز گفت: برای ایجاد شهرک نساجی در البرز 
با جدیت وارد عمل شدیم و با تعامل و هم افزایی درصدد 

تحقق اهداف این بخش خواهیم بود.

پایگاه خبری تحلیلی

رستاخیز خبر
@ Rastakhiznews

www.rastakhiznews.ir
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ورزش
تیم فوتبال منچستریونایتد  دروازه بان مطرح 
معتقد است تیمش برای رویارویی با ایران و 
دیگر رقبای همگروهی در شرایط مطلوبی بسر 

می برد.
در  که  دخه  آ  داوید  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 

دروازه  در  خوبی  نمایش  پایان  به  رو  فصل 
منچستریونایتد در لیگ جزیره داشته، یکی از 
ارکان مهم تیم ملی اسپانیا در مسابقات روسیه 
2018 است. وی که تیمش در مرحله گروهی با 
تیم ملی کشورمان، همچنین مراکش و پرتغال 

وضعیت  در  داشت:  اظهار  خواهدکرد،  رقابت 
داریم  بزرگ  تیمی  مطلوب هستیم.  آمادگی 
و با امید فراوان، همچنین شور و شوق بسیار 
به روسیه می رویم.از آنچه در انتظارمان است، 

خیلی خوب استقبال می کنیم.

خط و نشان دخیا برای ایران

مدیرعامل استقلال رفتنی شد؟
باشگاه استقلال این روزها به دلیل تمدید قرارداد وینفرد شفر 
و همچنین قهرمانی در جام حذفی به خود می بالد و مسئولان 
هواداران  به  را هدیه  مورد  دو  این  باشگاه در صحبت های شان 

خطاب کرده اند. 
به گزارش دنیای هوادار؛ قهرمانی در جام حذفی هم بیشتر از 
گذشته مدیران آبی را خوشحال کرده است، اما مدیران باشگاه 
رفتاری از خود نشان می دهند که اقدامات شان شائبه برانگیز 
شده است. اولین موضوعی که ذهن منتقدان را درگیر کرده، 
تمدید قرارداد شفر در روز بازی فینال جام حذفی بود. رضا 
افتخاری مدیرعامل و پندار توفیقی معاون ورزشی باشگاه در 
اظهارات شان مدعی شدند که مذاکره با شفر ماه ها طول کشید، 
اما چطور مدیران استقلال درست در روز جام حذفی با شفر به 

توافق رسیدند؟ 
اگر شفر خواسته هایی داشته که باشگاه نمی توانست آنها را اجرا 
کند، چرا به یک باره در روز بازی فینال جام حذفی و در هتل 
محل اقامت تیم پذیرفتند که خواسته های سرمربی آلمانی را قبول 
کنند؟ رفتاری که مدیران باشگاه از خود نشان دادند، خوشحالی یا 
هدیه به هواداران نبود و بیشتر همانند »شو« بود، وگرنه هر فردی 
می داند که قرارداد شفر را می توانستند قبل از فینال جام حذفی 

تمدید کنند.
عجیب ترین صحبت ها را اما مدیرعامل استقلال انجام داد. افتخاری 
پس از تمدید قرارداد شفر گفت: »شفر در قراردادش نوشته که اگر 
افتخاری برود، قراردادم را یکطرفه فسخ می کنم. من گفتم شاید 
دوست داشته باشم بروم، تو چرا باید بروی؟! شفر به من گفت تو 
از من حمایت کردی، با حضور تو مشکلی نداشتم و اگر بروی، 
می ترسم به بحران بخورم. ما هم به او گفتیم نترس! فعلاً هستیم 

و مشکلی نیست.«
اولین سؤالی که پیش می آید این است که یک مربی حرفه ای 
به نام شفر آیا چنین کاری می کند و چنین بند غیر حرفه ای را 
در قرارداداش می گنجاند؟ آیا مربیان خارجی به راحتی از حق و 
حقوق شان می گذرند و رفاقتی کار می کنند؟ کجای دنیا این اتفاق 
افتاده است؟ کدام عقل سلیمی باور می کند که مربی باتجربه ای 

چون شفر دست به چنین کاری بزند؟
شفر شب گذشته میهمان برنامه ای در شبکه ورزش سیما بود 
و مجری برنامه در مورد اظهارات افتخاری از او سؤال پرسید. 
سرمربی استقلال که شوکه شده و تعجب کرده بود از مجری 
برنامه پرسید که آیا مدیرعامل باشگاه چنین صحبت هایی انجام 

داده است؟ 
نخست  کرد،  می توان  برداشت  نوع  دو  افتخاری  حرف های  از 
اینکه پس از تمدید قرارداد شفر بیش از اندازه احساساتی شده 
یا خبرهایی مبنی بر کنار رفتنش از مدیریت باشگاه استقلال 
شنیده است. در غیر این صورت، دلیلی ندارد مدیرعامل باشگاهی 

صحبت های آماتورگونه مطرح کند.

یادداشت

InstaHavadar ر دا هوا ینستا  ا

امتیاز دخیا در فیفا 18روز مسابقه...تولدت مبارک داداش ...فقط دو برد تا قهرمانی در لیگامتیاز بازیکنان من سیتی در فیفا18

اینتر می خواهد قرارداد اسپالتی را تا سال ۲۰۲۱ تمدید کند
گاتزتا دلو اسپورت گزارش داده که اینتر از عملکرد و سبک هدایت اسپالتی در 

این تیم، رضایت دارد و با وجود شایعات مبنی بر قطع همکاری اینتر و اسپالتی، 
نراتزوری قصد دارد قرارداد اسپالتی را به مدت دو سال دیگر و تا سال 2021 

تمدید کند

ویارئال به دنبال جذب جرارد مورنو از اسپانیول
به گزارش مارکا، زیر دریایی ها مایلند تا بازیکن سابق خود را برگردانند. ویارئال این 

را به خود مورنو هم گفته و اسپانیول نیز گرچه هنوز پیشنهادی رسمی دریافت نکرده 
اما می داند که این انتقال هر لحظه ممکن است عملی شود. ویارئال کاملا مشتاق 

فعال کردن بند آزادسازی قرارداد مورنو ست. بندی 20 میلیون یورویی.

نیمار می خواهد در کنار کریستیانو رونالدو بازی کند
به تازگی شواهدی به دست مدیران رئال مادرید رسیده مبنی بر اینکه نیمار به 

بازی در کنار کریستیانو رونالدو علاقه مند است. نگرانی ها و ابهاماتی پیرامون اینکه 
اگر نیمار و رونالدو در یک تیم باشند، چه مشکلاتی به وجود خواهد آمد وجود 

داشت که ظاهرا از سوی فوق ستاره برزیلی مشکلی نیست.

استیون جرارد هدایت رنجرز را بر عهده گرفت
استیون جرارد با امضای قراردادی چهارساله به عنوان سرمربی جدید باشگاه رنجرز 

انتخاب شده است. وی در اولین مصاحبه اش گفت: »انتخاب شدن به عنوان سرمربی 
رنجرز، باعث افتخارم است. احترام زیادی برای این باشگاه قائلم. نمی توانم برای 

شروع ماجراجویی جدیدم و افزودن به موفقیت های بسیار رنجرز، صبر کنم.«

بعضی ها داغشو دوست دارن 
Some Like It  Hot

اخبار

دیگه چه خبر؟

گتوزو: به فینال کوپا ایتالیا
فکر نمی کنیم

گتوزو از مهاجمانش دفاع می کند و عملکرد آن ها را به نسبت تیم، 
می سنجد. او در نشست خبری اش گفت:» همیشه گفته ام ۴-۳ 
بازیکن نیاز داریم. تیم جوانی هستیم و باید بازیکنانی را جذب کنیم 
که عادت به بازی های بزرگ دارند. به دنبال خرید بازیکنان باتجربه 
و رهبران واقعی خواهیم رفت. هیچوقت نگفته ام ترکیب تیم ضعیف 
است. بیلیا دیوانه است! او همیشه می خواهد تمرین کند و با ما باشد. 

این روحیه ای است که می خواهم. او الگویی برای همه است.«
وی ادامه داد:» ما مهاجمان بدی نخریدیم. کالینیچ قبلا بسیار گل 
زده. آندره سیلوا را همه تیم ها می خواهند و کوترونه مهاجمی 
جوان و باتعصب است. همه چیز تقصیر مهاجمان نیست، بلکه در 
تغذیه آن ها هم مشکل داشتیم. گلزنی، مسئولیت کل تیم است.«

اولی هونس: مورینیو چیزی به یونایتد 
اضافه نکرده است

هونس معتقد است کواچ همان چیزی است که تیمش می خواهد. 
آینتراخت  فعلی  سرمربی  کواچ،  ها  باواریایی  بیلد،  از  نقل  به 
فرانکفورت را به عنوان سرمربی فصل آینده خود معرفی کردند. 
انتخابی که از چند جا با انتقاد روبرو شده است. با این حال هونس، 
رئیس باشگاه بایرن مونیخ این تصمیم را درست می داند. او در 
مصاحبه ای با playoff این باره گفت:»شما باید از این که یک 
فوق ستاره را به عنوان مربی روی نیمکت خود ندارید، اطمینان 
حاصل کنید. باید مربی ای داشته باشید که با تیم هماهنگ شود 
و به کار تیم بیاید. به عنوان مثال مورینیو در منچستریونایتد به 
عنوان یک فوق ستاره دیده می شود اما چیزی به باشگاه اضافه 

نکرده است. همه چیز همیشه روی او متمرکز است.«

پوچتینو: ونگر یکی از بهترین مربیان 
تاریخ است

مائوریسیو پوچتینو باور دارد که قدردانی به نحو شایسته از آرسن 
ونگر، از دست طرفداران آرسنال بر نمی آید.

پوچتینو در نشست خبری خود با توجه به این که آرسن ونگر 
هفته آینده برای آخرین بار در یک دیدار خانگی آرسنال مربیگری 
خواهد کرد، در مورد این مربی با تجربه حرف هایی برای گفتن 
داشت:»سپاس گزاری کردن به اندازه کافی از او دشوار خواهد بود. 
برای طرفداران، برای تمامی آن هایی که آرسنال را و به همان 
نحون آرسن ونگر را دوست دارند، تشکر کردن به اندازه کافی غیر 
ممنکن خواهد بود. بابت تمامی اتفاق هایی که زیر نظر او برای 
آرسنال پیش آمدند، او لایق تمامی این سپاس گزاری هاست. از 

دید من او یکی از بهترین مربیان تاریخ فوتبال است.«

که  دایی  علی  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
آسیا  ملت های  جام  قرعه کشی  برای 
و  بود  کرده  سفر  دبی  به  امارات   201۹
نام ایران را از گلدان خارج کرد تا در گروه 
D با عراق، ویتنام و یمن هم گروه شود در 
این خصوص گفت: به نظرم قرعه کشی 
برای ایران خوب بود و در گروه خوبی قرار 
گرفتیم. البته در فوتبال چیزی مشخص 
نیست، اما گروه ما خوب است. وی افزود: 
که  عربستان  گروه  به جز  عقیده من  به 
کره شمالی  و  لبنان  قطر،  با   E گروه  در 
هم  مثل  گروه ها  اکثر  است،  هم گروه 

هستند و شرایط یکسانی دارند.
سرمربی پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان 

در واکنش به این مسئله که ایران باید در 
مرحله گروهی به مصاف عراق برود که در 
دور قبلی مسابقات مقابل صعود مان به نیمه 
نهایی را گرفت و آیا این بار توان عبور از 
آنها را داریم یا نه، اظهار داشت: ان شاءالله 
و من فکر می کنم این بار ما برنده هستیم 
بازی  عراق  مقابل  سال  آن  از  راحت تر  و 

می کنیم و پیروز می شویم.
دایی در خصوص قهرمان نشدن ایران در 
جام ملت ها که بیش از ۴0 سال شده است 
و این سوال که قهرمان نشدن ایران چه 
دلیلی دارد، گفت: دلیل خاصی ندارد. ما 
در جام ملت های ۹۶ می توانستیم قهرمان 
شویم، اما در پنالتی به عربستان باختیم 

از  یکی  خودم  من  آوردیم.  بدشانسی  و 
شانسی  بد  و  دادم  دست  از  را  پنالتی ها 
فوتبال  در  نشویم.  قهرمان  شد  باعث 
چیزی مشخص نیست، اما با شرایط فعلی 
این دوره  ما  تیم های آسیایی،  ما و سایر 
داریم.  قهرمانی  تا 80 درصد شانس   70
قرارداد  که  این سوال  به  واکنش  در  وی 
پایان  به  جهانی  جام  از  پس  کی روش 

ماندن  برای  کمی  شانس  او  و  می رسد 
او  از  پس  می کند  فکر  و  داشت  خواهد 
مربی ایرانی برای تیم ملی مناسب است 
راجع  یا مربی خارجی، تصریح کرد: من 
به این مسائل نظر نمی دهم و فقط برای 
فقط  می کنم.  موفقیت  آرزوی  ملی  تیم 
امیدوارم هر تصمیمی گرفته می شود، به 

نفع تیم ملی باشد.

دارد  اعتقاد  کشورمان  فوتبال  کارشناس 
ملت های  جام  گروهی  مرحله  در  ایران 

قرار گرفته  201۹ آسیا در گروه ساده ای 
است.

بیژن  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
مسابقات  قرعه کشی  درباره  ذوالفقارنسب، 
همگروهی  و  آسیا   201۹ ملت های  جام 
کشورمان با تیم های عراق، یمن و ویتنام 
اظهار داشت: به نظر من این گروه، گروه 
ویتنام  و  یمن  است.  ایران  برای  ساده ای 
ندارند و عراق هم الان  باسابقه ای  فوتبال 
شرایط ویژه ای دارد و لیگ خاصی در این 
کشور  همین  اما  نمی شود،  برگزار  کشور 
باعث  و  داد  شکست  را  ما  قبل  دوره  در 
حذف مان شد.در هر صورت فکر می کنم در 

دوره پیش روی جام ملت های آسیا ایران 
شرایط متفاوتی داشته باشد و کار سختی 

در مرحله گروهی ندارد. 
مورد  در  کشورمان  فوتبال  کارشناس 
سال  در  ایران  تیم  نظرش  به  آیا  اینکه 
ساله  چندین  طلسم  به  می تواند   201۹
قهرمانی در آسیا پایان دهد، گفت: کشور 
فیفا،  رنگینک  در  که  است  سال   10 ما 
در صدر تیم های آسیایی قرار دارد و این 
چیزی است که کی روش و کادر او روی 
آن خیلی مانور می دهند، اما به نظرم عیار 
فوتبال ما در این مسابقات کاملًا مشخص 

خواهد شد.

قرارداد  تمدید  بحث  اخیر  روزهای  »در 
مطرح  آسیا  ملت های  جام  تا  کی روش 
اتفاق  این  آیا  شما  نظر  به  است،   شده 
خواهد افتاد؟«، ذوالفقارنسب در پاسخ به 
این پرسش گفت: فکر می کنم همه چیز 
بستگی به نتایج تیم ایران در جام جهانی 
دارد، اما به نظرم این اتفاق نخواهد افتاد. 
یعنی اگر قرارداد کی روش تمدید نشود به 
نفع فوتبال ملی ماست. اکنون خیلی ها به 
خاطر مصالح ملی در مورد تیم کشورمان 
یا  می کنند  حمایت  و  نمی زنند  حرف 
جام  از  بعد  اما  کرده اند،  سکوت  حداقل 

جهانی شرایط متفاوت خواهد شد.

خیال پرسپولیس از داوری بازی با الجزیره 
راحت شد  
تیم داوری ژاپنی برای بازی تیم های 

انتخاب  الجزیره  و  پرسپولیس 
شدند  تا خیال آن ها بابت حضور 
یک داور عرب در این دیدار مهم 
راحت شود. دیدار تیم های الجزیره 

و پرسپولیس از ساعت 20 دوشنبه 
شب در ورزشگاه محمد بن زاید امارات 

برگزار می شود.

 بوناچیچ از العربی هم اخراج می شود
لوکا بوناچیچ در تمام سال های گذشته 

هدایت تیم هایی که در دست داشته 
و  بوده  توام  ناامیدکننده  نتایج  با 
این بار هم روال ناکامی های خود 
در بازگشت به قطر را ادامه داد تا 

رفته رفته به دوران بازنشستگی خود 
نزدیک شود.

 شکایت مدیر سازمان لیگ از مجری رادیو!
سعید فتاحی، در برنامه زنده رادیویی از 

سوال مجری برنامه به خاطر ادعای 
چمن  خصوص  در  کریمی  علی 
ورزشگاه واکنش تندی نشان داد و 

از او شکایت خواهد کرد. 

آغاز فاز نخست اردوی نهایی تیم ملی 
 فوتبال از امروز
استراتژیک  آماده سازی  برنامه  دنبال  به 

ارائه و تایید شده از سوی فدراسیون 
فوتبال، تیم ملی فوتبال ایران فاز 
با  را  خود  نهایی  اردوی  نخست 
امکانات هتل آکادمی،  از  استفاده 
پژوهشکده  تمرینی  زمین  و  پک 

نفت از روز شنبه آغاز می کند.

علی دایی:

ایران تا 80 درصد شانس 
قهرمانی در آسیا دارد

ذوالفقارنسب: ایران در گروه آسانی قرار گرفت

 تماس:     3۵۶۹  02۶  اینترنت فقط
  02۱   ۷44۹۶ 
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n   تحریریه: علیرضا ریحانی - تیلدا حسینی - مهسا تیموری
n  طراح و صفحه آرا: احمد شاهوند  -  امیررضا بیات

n  چاپ و لیتوگرافی: گلها
n  تیراژ: 10.000 نسخه    n توزیع:  نشرگستر

n   نشانی: کرج، چهارراه طالقانی، ساختمان حکیم، طبقه ۹، واحد ۹2
n تلفن: ۳221۹8۴8 - ۳221۹12۳          دورنگار: ۳2۴00۳۳5

n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: سعید اکبرزاده               n قائم مقام )صاحب امتیاز و مدیرمسئول(: مهرداد تیموری               n سردبیر: توحید وانشانی               n دبیر تحریریه: مهدی تیموری

خبر

برنامه نمایش  فیلم های ایرانی در کن
نمایش  میزبان  سانس  چندین  در  کن 2018  فیلم  جشنواره 

فیلم های ساخته سینماگران ایرانی خواهد بود.

فیلم  امسال  که  فرهادی  اصغر  کارگردانی  به  می دانند«  »همه 
افتتاحیه هفتادویکمین جشنواره کن است اولین نمایش خود را از 
ساعت 20:۳0 روز هشتم می )18 اردیبهشت( و بلافاصله پس از 
مراسم افتتاحیه در سالن »گرند لومیر« جشنواره تجربه خواهد کرد.

این فیلم اسپانیولی زبان با بازی »خاویر باردم«، »پنه لوپه کروز« 
و »ریکاردو دارین« که در بخش رقابتی جشنواره کن برای کسب 
نخل طلای بهترین فیلم رقابت می کند، روز چهارشنبه ۹ می ) 1۹ 
اردیبهشت( در ساعات 8:۳0 صبح و 1۳ نیز دو نمایش دیگر در 

گرند لومیر سالن اصلی کاخ جشنواره خواهد داشت.
اما فیلم فیلم »سه رخ« به کارگردانی جعفر پناهی که در بخش 
رقابتی حاضر است، روز 12 می )22 اردیبهشت( ساعت 21:۳0 در 
سالن گرند لومیر برای اوین بار رونمایی می شود و دو نمایش بعدی 
آن نیز روز بعد، یکشنبه 1۳ می )2۳ اردیبهشت( در ساعات 8:۳0 

صبح و 1۳:۴5 به روی پرده می رود.
فیلم کوتاه »تاریکی« ساخته سعید جعفریان که به عنوان نماینده 
سینمای ایران یکی از فیلم های بخش رقابتی »فیلم های کوتاه« 
هفتادویکمین جشنواره فیلم کن است نیز  در ساعات 11 صبح 
و 1۳:۳0 روز جمعه 18 می )28 اردیبهشت( در سالن دوبوسی 
و سالن بونوئل به نمایش درخواهد آمد و فیلم کوتاه »مثل بچه 
آدم« به کارگردانی آرین وزیر دفتری که در بخش سینه فونداسیون 
جشنواره حاضر شده روز 1۶ می )2۶ اردیبهشت( ساعت 1۴:۳0 

در سالن بونوئل این رویداد سینمایی به نمایش گذاشته می شود.
فیلم »مرز« ساخته سینماگر ایرانی که به نمایندگی از سینمای 
سوئد در بخش نوعی نگاه جشنواره کن حضور دارد روز پنج شنبه 
و 1۶:۳0 در سالن  اردیبهشت( در ساعت 11:15   20( 10 می 
دوبوسی نمایش خواهد داشت و »فارنهایت ۴51« ساخته رامین 
بحرانی فیلمساز ایرانی-آمریکایی نیز روز 12 می )22 اردیبهشت( 
ساعت 12  شب در بخش غیررقابتی جشنواره نمایش خواهد داشت.

هفتادویکمین جشنواره فیلم کن از تاریخ 8 می )18 اردیبهشت( 
با نمایش فیلم »همه  می دانند« جدیدترین ساخته اصغر فرهادی 
افتتاح می شود و تا 1۹ می ) 2۹ اردیبهشت( ادامه خواهد داشت. 
امسال »کیت بلانشت« ریاست هیات داوران بخش رقابتی را بر 

عهده دارد.

خبر

ورود سالانه حدود۲۵۰ زن
 با جرایم غیرعمد به زندان ها

معاون برنامه ریزی و هماهنگی معاونت امور زنان و خانواده رئیس 
جمهور با اشاره به جمع آوری نزدیک به 820 میلیون تومان در 

پویش ارمغان 2، از آزادی 1۳ زن زندانی جرائم غیرعمد خبر داد.
اطهره نژادی با اشاره به اینکه سعی شده است تا در دولت دوازدهم در 
حوزه حقوقی و مسائل مرتبط با احکام قضایی برنامه ریزی و رویکرد 
تعاملی با دستگاه های مرتبط و قوه قضاییه انجام شود، گفت: تلاش 
برای آزادی زنان زندانی معسر یا جرائم غیرعمد که دوره نخست 
آن در دولت یازدهم با موفقیت انجام شده بود ادامه یافت و پویش 

ارمغان 2 با همکاری ستاد دیه انجام شد.
وی با تاکید بر اینکه در این پویش اقشار مختلف مردم در کنار 
انجام  قابل توجهی  نهاد و رسانه ها کمک های  تشکل های مردم 
داده اند، افزود: بر اساس برآورد سازمان زندان ها به طور متوسط 
حدود 250 زن زندانی جرایم غیرعمد سالیانه در سراسر کشور 
زندانی هستند که با آزادی آنها تقریبا همین تعداد جایگزین می شود.
وی با بیان اینکه بر اساس گزارش ستاد دیه، مشارکت مردم در 
پویش ارمغان 1 حدود ۴00 میلیون تومان بوده است تصریح کرد: 
میزان کمک های مردمی، سازمان های مردم نهاد و نهادهای دولتی 
در پویش ارمغان2 به 820 میلیون تومان افزایش یافته است. با توجه 
به اینکه مبالغ دیه زندانیان بالاست برای آزادسازی زندانیان مورد نظر 

نیازمند تداوم این پویش هستیم.
به گفته وی یکی از پیگیری های این معاونت با قوه قضاییه حمایت 
از حبس های جایگزین یا »زندان باز« که نمونه آن در اراک مورد 
بازدید قرار گرفته، است. در این طرح تعدادی از مجرمان زن دوران 
محکومیت شان را در محلی که برای تولید و فروش گل و گیاه ایجاد 

شده،  می گذرانند.
نژادی همچنین در ادامه تصریح کرد: از دیگر موضوعات مهم و محور 
اصلی فعالیت معاونت امور زنان و خانواده رئیس جمهور، »مقابله با 
خشونت علیه زنان« است که در این زمینه نیز تفاهم نامه ای با وزارت 

آموزش و پرورش به امضاء رسیده است.
به گفته وی پیگیری ها و هماهنگی ها با قوه قضاییه برای نهایی 
کردن لایحه »تامین امنیت زنان در برابر خشونت« نیز به جد 

دنبال شده است.
نژادی اظهار کرد: در حال حاضر تراکم زندان ها بسیار بالاست و 
ترجیح ما در آزادسازی زنان آزاد کردن تعداد بیشتری از آنها با مبالغ 

دیه پایین تر نسبت به آزادسازی تعداد کمتر اما با دیه بالاتر است.

ترافیک  و  نقل  و  حمل   کمیسیون  رئیس 
شورای شهر تهران از روند اجرایی طرح جدید 

ترافیک تهران انتقاد کرد.
به گزارش دنیای هوادار؛ پانزدهم اردیبهشت 
ماه از راه رسید در حالیکه طرح ترافیک هنوز 
با اما و اگرهای فراوانی روبروست. گذشته از 
که  وعده هایی  تحقق  عدم  مردم  سرگردانی 
در طول این مدت در اجرای بی کم و کاست 
آن صورت گرفت، افکار عمومی را نسبت به 
این طرح بدبین کرد. با توجه به این موضوع 
علیخانی«  »محمد  با  کوتاهی  گفت وگوی 
رئیس کمیسیون حمل  و نقل و ترافیک شورای 

شهر تهران داشتیم که با هم می خوانیم:
محمد علیخانی ضمن انتقاد از روند اجرای 
این  اجرای  متاسفانه  گفت:   ترافیک  طرح 
بسیار  بسیار  سهمیه ها  تخصیص  و  طرح 

ضعیف و دارای مشکلات است.

معاونت حمل و نقل شهرداری از توزیع 
درست طرح بازمانده

وی با انتقاد از فراموش شدن نقش و جایگاه 
اصلی معاونت حمل و نقل و ترافیک شهر 
تهران که گویا معاونت را به معاونت طرح 
کرد:   اذعان   )!( اند  کرده  تبدیل  ترافیک 

با  داد  نشان  ترافیک  نقل  و  معاونت حمل 
وجود بسیج تمام حوزه معاونت حمل و نقل 
و ترافیک ، حتی از توزیع درست مجوزها هم 
بازمانده و نتوانسته درست عمل کند و صدای 

همه درآمده است.

اختلال در کار شورا
ترافیک  و  نقل  و  حمل   کمیسیون  رئیس 
شورای شهر تهران با بیان اینکه شورای شهر 
وظایف و مسئولیت های زیادی دارد و این 
موضوع زمان بسیار زیادی از وقت شورا را 
بد  عملکرد  متاسفانه  داشت:  اظهار  گرفت، 
معاونت حمل  و نقل و ترافیک سبب شد کار 
شورا هم با مشکل مواجه شود. خبرنگاران و 
اقشار مختلف جامعه طی تماس های مکرر 
به نحوه بد توزیع و مدیریت طرح ترافیک 

اعتراض کرده اند.

باید فکری به حال معاونت حمل و نقل 
شهرداری کرد

وی در پاسخ به این سوال که راهکار منطقی 
اذعان  چیست؟  مشکل  این  از  رفت  برون 
داشت: باید فکر اساسی برای معاونت حمل 
و نقل ترافیک کرد، با لجبازی و حرف گوش 

نکردن نمی توان امور را مدیریت کرد.
محمد علیخانی در ادامه افزود: بیشتر از اینکه 
با  آن  اجرای  باشد،  داشته  ایراد  خود طرح 
مشکل برخورد کرده است. متاسفانه مشکل 

ما دقیقا در اجرا است.

برخی اطلاعات غلط دادند
وی افزود: ما نمی گوییم طرح ایراد ندارد اما 
ایراد طرح را با تعامل و مشورت و همفکری 
می توان حل کرد.  ولی دوستان در معاونت 
حمل و نقل معتقدند  کارها به خوبی پیش 
می رود! در صورتی که ما مدام تذکر دادیم 
که اینگونه نیست و کارها با این شرایط انجام 

نمی شود.
ما،  متعدد  تذکرات  وجود  با  افزود:  وی 
ترافیک معتقد است  نقل  و  معاونت حمل 

کارها به خوبی پیش می رود، اکنون شاهد 
نتیجه پیش بینی آنها هستیم که منجر به 

سرگردانی مردم شده است.  

حتی خود من هم نتوانستم وارد سایت 
شوم

وی در پایان با اعلام اینکه سایت ثبت نام 
هم  من  خود  حتی  گفت:  دارد،  مشکل 
مشکل  با  شوم  سایت  این  وارد  خواستم 
سایت  وارد  بتواند  باید  کاربر  بودم.  روبرو 
شود و اطلاعات لازم را وارد کند اما وقتی 
با دردسرهای فراوان وارد سایت می شوید و 
اطلاعات را وارد می کنید بعد از مدت کوتاهی 
سیستم قطع می شود و باید دوباره اطلاعات 
این  با  بسیاری  افراد  متاسفانه  وارد کرد.  را 

مشکل روبرو هستند.

دیدار با اورهان پاموک در 
نمایشگاه کتاب تهران

برنامه دیدار با اورهان پاموک در نمایشگاه کتاب تهران اعلام شد.
این نویسنده ترکیه ای برنده جایزه نوبل ادبیات در سی و یکمین 
نمایشگاه بین المللی کتاب تهران حضور پیدا می کند و علاقه مندان 
 20( پنج شنبه  روز   15 ساعت  در  او  با  دیدار  برای  می توانند 
اردیبهشت ماه( به نمایشگاه بین المللی کتاب تهران واقع در مصلا، 

شبستان، انتهای راهرو 25، غرفه انتشارات ققنوس مراجعه کنند.
در خبر ارسالی این نشر آمده است: اورهان پاموک برنده جایزه نوبل 
ادبیات 200۶ به دعوت گروه انتشاراتی ققنوس به ایران می آید. پاموک 
همان طور که در دنیا نویسنده ای نام آشناست و آثارش به زبان های 
متعدد ترجمه شده در ایران نیز پرمخاطب و محبوب است. »قلعه 
سفید« و » زندگی نو« از جمله آثار برجسته و موفق او هستند که با 

ترجمه ارسلان فصیحی و به همت این انتشارات به چاپ رسیده اند.
پاموک که در سال 1۳82 به دعوت همین انتشارات به ایران آمده 
بود، حال دوباره به ایران می آید، اما این بار در مقام نویسنده ای که 
موفق به دریافت جایزه نوبل شده است. برای اهل فرهنگ و ادب 
مایه خرسندی است که برای اولین بار نویسنده ای نوبل گرفته به 
نمایشگاه بین المللی کتاب تهران می آید. در سال 1۹85 کتاب 
»قلعه سفید« نام پاموک را سر زبان ها انداخت. این نویسنده در 
سال 200۶ موفق  به کسب جایزه نوبل ادبیات شد و این اولین بار 

بود که نویسنده ای ترک این جایزه را دریافت می کرد.
پی نوشت: ناشر پیش تر زمان حضور اورهان پاموک در نمایشگاه 
کتاب تهران را روز سه شنبه )18 اردیبهشت( اعلام کرده بود که بعدا 

تغییر پیدا کرد و این تغییر در این خبر هم اعمال شد.

برگزاری کنسرت افسانه موسیقی 
ژاپن به تعویق افتاد 

که  کیتارو  کنسرت  برگزاری 
 ،1۶ تاریخ  در  بود  قرار  پیش تر 
سالن  در  اردیبهشت   18 و   17
وزارت کشور برگزار شود، به دلیل 
روادید  اخذ  روند  شدن  طولانی 
گروه، با یک هفته تاخیر در تاریخ 
22، 2۳ و 27 اردیبهشت در همان 

سالن روی صحنه خواهد رفت.
به گزارش دنیای هوادار گروه برگزار کننده این برنامه با اعلام این که 
ویزای گروه »کیتارو« که قرار بود شامگاه چهارشنبه )12 اردیبهشت( 
وارد تهران شوند، عصر روز سه شنبه )11 اردیبهشت( صادر شد و 
همین موضوع باعث شد مسئولین برگزار کننده این کنسرت در ایران 
در اطلاعیه  ای به بیان برخی اتفاقات و حواشی این موضوع بپردازند و 

تاریخ و شرایط جدید برگزار یاین برنامه را اعلام کنند.
این در حالیست که به دلیل محدودیت پروازهای خارجی که از 
آمریکا به حومه ایران انجام می گیرد، ماجرای تهیه بلیت اعضای این 

گروه در ایران با مشکلاتی رو به رو شده است.
از طریق  ایران  بلیت فروشی کنسرت »کیتارو« در  گفتنی ست 
به آدرس WWW.TIWALL.COM در حال  سایت »تیوال« 

انجام است.

خبر

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر کرج 
از باغ های محله  از شهرداری کرج خواست برای حفاظت 

سرحدآباد، برنامه ای جامع تنظیم کند.

به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از پایگاه خبری مدیریت 
شهری کرج؛ عباس زارع در بازدید از منطقه سرحدآباد گفت: 
سرحدآباد یکی از قدیمی ترین و اصیل ترین محلات کرج 
است که به سبب خاک حاصلخیز و آبی که در گذشته در 
اختیار این منطقه بوده، باغ های بسیار سرسبز و پر محصول 

دارد.
از  ارزشمندی  بخش  جداسازی  از  تاسف  ابراز  با  وی 
منطقه سرحدآباد در تقسیمات شهری یادآور شد: بخش 
ارزشمندی از منطقه سرحدآباد از مجموعه شهری کرج 
جدا و به مجموعه فردیس اضافه شده است که به مرور 
به  توجه  با  بود.  خواهیم  جدایی  این  تبعاتِ  شاهد  زمان 
صحبت هایی که با اهالی سرحدآباد پایین داشتم، آنها هم 
از این جدایی و تفکیک راضی نیستند و علاقه مند الحاق به 
شهر کرج هستند که باید در این خصوص تدبیری اندیشه 
شود که تبعات اجتماعی کمتری را با توجه به مدیریت 

دوگانه شهری شاهد باشیم.
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر کرج 
با اشاره به این که شهرداری کرج باید برنامه جامعه حفاظتی 
نسبت به باغ های محله سرحدآباد تنظیم کند، تاکید کرد: 
این برنامه باید به صورت ویژه به حفظ و نگهداری درختان 
چنار کهنسالی که بسیار زیبا، باشکوه و سرحال هستند و 
در جای دیگر شهر تکرار نشده است، بپردازد و در قالب این 
برنامه حفاظتی، ضمن تشویق باغداران و اعمال سیاست های 
درست به جهت توسعه درختکاری در این منطقه، باید آب 
مورد نیاز را نظیر شرایطی که در کلاک و خلج آباد در حال 

انجام است، به باغداران برساند.
این  در  گذشته  سال  چند  عمرانی  عملیات  به  زارع 
آب رسانی  کانال های  به  زیادی  خسارت های  که  منطقه 
وارد کرده نیز پرداخت و افزود: یکی دو کانال بر اساس 
فعالیت های عمرانی اطراف میدان شهید سلطانی مسدود 
شده و امکان انتقال و تامین حق آبه این منطقه را ندارد، 
شهرداری کرج موظف است تا قبل از فرا رسیدن زمانِ 
آبیاری نسبت به تامین آب مورد نیاز این منطقه اقدامات 

لازم را به کار ببندد.
این عضو شورای اسلامی شهر کرج نبود وسایل حمل و نقل 
عمومی حدفاصل سرحدآباد و شهر کرج را از دیگر مشکلات 
منطقه سرحدآباد برشمرد و گفت: فقدان وسایل حمل و نقل 
عمومی سبب به زحمت افتادن اهالی این منطقه در دستیابی 
به خدمات شهری شده است. همچنین ترافیک اطراف پل 
سرحدآباد با توجه به دور برگردان زیرپل در مجاورت خط 
آهن باعث ایجاد ترافیک های سنگین به خصوص در ایام 
پر تردد و تعطیلات می شود که مزاحمت هایی برای اهالی 
این منطقه ایجاد می کند که باید در خصوص این مشکلات، 
معاونت حمل و نقل و ترافیک شهرداری کرج با همکاری 
اداره راهنمایی و رانندگی تدبیری اندیشیده و راهکار عملی 

در این خصوص ارائه دهند.
به گفته زارع؛ نکته دیگری که در بازدید از منطقه سرحدآباد 
هویدا شد، نبود فضای سبز عمومی بود که در این خصوص از 
مسولان شهری می خواهم نسبت به انتخاب و تملک محلی 

مناسب جهت احداث پارک اقدام نمایند.
برای  نبود فضای مناسب  زارع کم تحرکی، اضافه وزن و 
کمبودهای  و  چالش ها  از  دیگر  یکی  را  همگانی  ورزش 
منطقه سرحدآباد برشمرد و خاطر نشان کرد: در بازدید از 
خانه بهداشت و در گفت وگو با مسئولان یکی از بزرگترین 

چالش های پیش روی ساکنان این منطقه را کم تحرکی، 
اضافه وزن و نبود فضای مناسب برای ورزش همگانی دیدم 
که از امیدوارم هر چه سریعتر نسبت به شناسایی پیاده راه 
نیاز  مورد  اقدامات  نصب دستگاه های سلامتی  و  مناسب 
انجام شود. همچنین در خصوص در اختیار قرار دادن فضای 
ورزشی در سالن شهدای سرحد آباد برای بانوان این محله 
باید با سازمان فرهنگی و ورزشی شهرداری کرج مکاتبات 
صورت گیرد تا بانوان هم فرصت ورزش کردن در محیطی 

آرام را داشته باشند.
رییس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر کرج 
به بیرون ماندن ریشه درختان چنار کهنسالی از خاک به 
سبب رانش زمین نیز اشاره کرد و یادآور شد: ریشه برخی از 
درختان چنار که در مجاورت رودخانه کرج قرار دارند از خاک 
بیرون مانده و در خطر نابودی قرار دارند که سازمان سیما 
منظر و فضای سبز و شهرداری منطقه 2 موظفند نسبت 
به بر طرف کردن این خطر، اقدامات لازم را انجام دهند. 
تعدادی از باغات این منطقه نیز رها شده اند که باید بر اساس 
قوانین شهرداری ها در خصوص اینگونه باغ ها اعمال قانون 
صورت گرفته و سازمان سیما منظر و فضای سبز در خصوص 

نگهداری از آنان اقدام نماید.

زارع خواستار شد

لزوم توجه شهرداری کرج به محله سرحدآباد

جلسه هم اندیشي ساماندهي صنوف مزاحم 
ساماندهي  سازمان  عامل  مدیر  حضور  با 
در  همدان  شهرداري  شهري  مشاغل 
سازمان ساماندهي مشاغل شهري و فرآورده 

هاي کشاورزي شهرداري کرج برگزار شد.
بهروز ورمهمدي در این نشست گفت: زیر 
ساخت هاي لازم براي ساماندهي صنوف 
مزاحم و آلاینده وجود ندارد و این صنوف 
در حال حاضر گلوی شهرها را می فشارند. 
مشاغل  ساماندهي  سازمان  سرپرست 
شهري و فرآورده هاي کشاورزي شهرداري 
کرج با اشاره به اینکه در تمام کلانشهرها 
انتقال صنوف  فضایی برای ساماندهی و 
مزاحم و آلاینده ایجاد شده است، افزود: 
با هماهنگی  شهرداری کرج، شورای شهر 
و اتحادیه اصناف این امکان در شیخ آباد 

کرج نیز مهیا شده است. 
وي با اشاره به مشکلاتِ بر سر راه ایجاد 

شهرک ها، بیان کرد: بسیاری از واحدهای 
صنفی، کارگاهی، صنایع کوچک و صنایع 
تبدیلی به جهت توسعه شهری و گسترش 
مسکونی  بافت های  داخل  در  مناطق 
قرار گرفته اند که زمینه ساز بروز برخی 

مشکلات برای شهروندان شده است.
از  ناشی  کرد: خسارات  تصریح  ورمهمدي 
انتشار آلاینده ها سلامت انسان ها را تهدید 
می کند و باید اذعان کرد در حال حاضر انتقال 
اصناف آلاینده به خارج از محدوده شهرها به 
مهمترین استراتژی دولت ها بدل شده است.

انجام گرفته در  اقدامات  به  اشاره  با  وي 
در  مزاحم  و  آلاینده  صنوف  ساماندهی 
کرج یادآور شد: صنوف مزاحم و آلاینده 
کرج شناسایی  شده  و با یک برنامه ریزی 
این  تدریجی  انتقالِ  حال  در  هدفمند 
واحدها به شهرک  شیخ آباد و ساماندهی 

بخشی از این مشاغل هستیم.

صنوف مزاحم و آلاینده گلوی شهرها را می فشارند

انتقاد تند علیخانی از روند اجرایی »طرح جدید ترافیک تهران«

با لج بازی کاری
پیش نمی رود!

خبر

مدیرکل بهزیستی البرز:
جراحی کودک معلول آزار دیده

در کرج

مدیرکل بهزیستی البرز گفت: پدر کودک معلول مورد آزار قرار 
گرفته زندانی شده است.

به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از ایسنا داریوش بیات نژاد اظهار 
کرد: نهم اردیبهشت یکی از بازپرسان دادسرای کرج طی یک 
این  از  بعد  آزاری خبر داد.  از وقوع یک معلول  تلفنی  تماس 
خبر نیروهای اورژانس 12۳ به سرعت در محل حاضر شدند 
و با دیدن شرایط کودک ضرورت انتقال وی به بیمارستان را 

تشخیص دادند.
وی افزود: این کودک با همکاری اورژانس 115 به بیمارستان 
مدنی انتقال داده شد و به دلیل اینکه شدت آسیب دیدگی در 
از بخش  های بدنش زیاد بود، برای درمان مورد عمل  برخی 
جراحی قرار گرفت. خوشبختانه عمل های صورت گرفته موفقیت 
آمیز بوده و در حال حاضر وضعیت جسمی کودک در شرایط 
مناسبی است و با رسیدگی عوامل بیمارستان امیدواریم هرچه 

سریع تر روند درمان تکمیل و کودک مرخص شود.
مدیرکل بهزیستی البرز درباره وضعیت پدر این کودک گفت: این 
فرد در حال حاضر در زندان به سر می برد و باید تحت بررسی  
های روحی و روانی قرار گیرد چون واقعیت این است فردی که 
سالم باشد و ذره ای انسانیت داشته باشند نمی تواند به فرزند خود 

آسیبی وارد کند.
این  تا بررسی کامل وضعیت پدر  البته  نژاد اضافه کرد:  بیات 
کودک نمی  توان در مورد سالم بودن یا نبودن وی اظهار نظر 
قطعی کرد ولی به وضوح مشخص است این فرد از ناهنجاری های 
شدید روحی رنج می  برد که توانسته این کار وحشتناک را با 

فرزند خود انجام دهد.
این مسئول درباره آینده این کودک توضیح داد: بعد از اینکه این 
مددجو به طور کامل سلامت خود را به دست آورد، کارشناسان 
صلاحیت مادر وی برای حضانت را بررسی می  کنند، اگر مادر 
صلاحیت نگهداری را داشته باشد، حضانت کودکش به او داده 
می  شود در غیر این صورت این مددجو به یکی از مراکز نگهداری 

بهزیستی منتقل می  شود.
وی گفت: این کودک از لحاظ جسمی معلولیت دارد ولی از لحاظ 
بهره هوشی در وضعیت مناسبی است و مشکل خاصی ندارد. 
بدون شک اگر همکاری مقامات قضایی استان در چنین پرونده 
 هایی نباشد، بهزیستی توان پیگیری و رسیدگی به برخی موارد 

خاص را به تنهایی ندارد.

بهره برداری از فاز اول بوستان مهر تا پایان سال 97

اول  فاز  سرپرست شهرداری کرج گفت: 
بوستانِ مهر در منطقه 12 تا پایان سال 

جاری به بهره برداری خواهد رسید.
محمدرضا احمدی نژاد در بازدید از بوستان 
8.5 هکتاریِ مهر به اهمیت توسعه فضای 
سبز اشاره کرد و افزود: اعتباری که سال 
۹۳ برای بوستان مهر پیش بینی شده بود 
اینک جوابگوی این طرح نیست به همین 
دلیل این اعتبار تنها صرف ساخت فاز یک 

خواهد شد.
وی با اشاره به این که پروژه بوستان مهر 
بعد از یک سال و نیم مجددا فعالیت خود 
را آغاز کرده است، گفت: فاز یک بوستان 
بر ۴  بالغ  مساحتی  با  کیانمهر،  در  مهر 
هکتار، شامل فضای سبز و بناهای رفاهی 
است که تا پایان سال آماده بهره برداری 

خواهد شد.
کار  که  مهر  هکتاری   8.5 بوستان   

شامل  شد  آغاز   ۹۳ سال  آن  احداث 
برکه ای با مساحت شش هزار مترمربع، 
زمین بازی کودکان، سرویس بهداشتی، 
زمین پینت بال و مجهز به مسیری برای 

نابینایان است.
سرپرست منطقه 12 شهرداری کرج نیز 
در این بازدید ضمن ارائه عملکرد و تشریح 
اقدامات منطقه در حوزه فضای سبز، گفت: 
در صورتی که شرایط مهیا باشد، فاز اول 
بوستانِ مهر تا قبل از پایان سال در اختیار 

شهروندان قرار خواهد گرفت.
رشد  به  رو  روند  به  اسکندری،  مجتبی 
افزایش سرانه فضای سبز در این منطقه 
مدیریت  مجموعه  گفت:  و  کرد  اشاره 
شهری در اجرای طرح های مرتبط با توسعه 
و گسترش فضای سبز اهتمام ویژه ای دارد 
و این موضوع رضایت شهروندان را نیز در 

پی داشته است.


